
 
Aktuella frågor 
  
Bygg- och miljönämnden 29.01.2025 § 6    
      
 

- Bygg- och miljönämnden tog del av planläggningsarkitekt Pasi Hyväriläs 
presentation om den under arbete varande utredningen över 
busshållplatslösningen i Korpo centrum. 

 
- Ledande byggnadsinspektör Sanna Simonen presenterade statistik om 

byggande och hur projektet för grundläggande förbättring av byggnads- och 
lägenhetsregistret framskrider. 

 
- Ledande miljövårdsinspektör Päivi Paavilainen ombads att bereda ett 

utlåtande till LSJH om slamtransporter i Pargas område så att utlåtandet 
behandlas i bygg- och miljönämnden under våren. 

 
- Bygg- och miljönämnden tackade planläggningschef Heidi Saaristo-Levin för 

hennes insats för Pargas stad och lyckönskade henne till den nya tjänsten.  
 
 
 


